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ACTA NÚM. 
 
 
 
Comissió d’Afers Acadèmics: 
 
 
Xavier Ballart Hernández 
Jennifer Barrero Victorio 
Marta Bertrán Tarrés 
Ian Blanes Garcia 
Andrés Chamarro Lúsar 
Juan Jesús Donaire Benito 
Margarita Freixas Alás 
Isabel Galán Mañas 
Oscar Jané Checa 
Enric Marín Otto 
Montserrat Masoliver Puig  
Salvador Navarro Soto 
Susana Navas Navarro 
Judith Panadés Martí 
Cristina Pereira Dos Santos (en substitució 
d’Isidre Gibert González) 
Oriol Ramos Terrades 
Alex Rialp Criado 
Laura Santamaria Guinot 
Olga Torres Hostench 
Hugo Valenzuela García 
 

A les 9’30 h del dia 17 de setembre es 
reuneixen a la Sala de Juntes del rectorat, 
sota la presidència de la vicerectora 
d’Estudis i de Qualitat, Tatiana Rovira 
Faixa, els membres de la Comissió d’Afers 
Acadèmics assenyalats al marge. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

S’ha excusat d’assistir a la reunió, Maite Carrassón López de Letona, Isidre Gibert 
González, Antoni Iglesias Fonseca, Manel López Béjar, Anna Morist Yagüe, i Esther 
Zapater Duque. 
 
No hi assisteixen Laura Alloza Ollés, Laila Darwich Soliva, Laura Fernández García ni 
Laura Puelma Jové.  
 
Hi assisteixen, amb veu i sense vot, Maria Pau Álvarez del Castillo, Miquel Anguera 
Lasheras, Joaquim Bernabé Ródenas, Francisca Blánquez Cano, i María Espadalé 
Reballí. 
 
Hi actua com a secretària María Matarredona Santonja, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 
2. Informe de l’Equip de Govern. 
 2.1. Informe de la presidenta de la Comissió. 
 2.2. Informe d’altres membres de l’Equip de Govern. 
3. Formació contínua: 
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 3.1. Informe sobre la creació de títols de màster de formació permanent i diplomes, i 
elevació al Consell de Govern per a la seva aprovació. 
 3.2. Aprovació dels plans d'estudis de màsters de formació permanent i diplomes, de 
nova creació i de renovació amb modificacions, per delegació del Consell de Govern. 
 3.3. Informació sobre cursos d’especialització. 
4. Graus: 
4.1. Aprovació de la modificació de les memòries de màster universitari, curs 2024-
2025, per delegació del Consell de Govern 
4.2. Informe sobre l’extinció de títols de màster universitari i elevació al Consell de 
Govern per a la seva aprovació. 
5. Programes educatius de curta durada: Aprovació de micromòduls del curs 2024-2025 
6. Afers acadèmics: 
 6.1. Aprovació de reconeixement de Cicles Formatius de Grau Superior 
 per crèdits d’estudis de Grau. 
 6.2. Rectificació de la concessió de premis extraordinaris del curs 2022-2023, per 
delegació del Consell de Govern. 
7. Assumptes de tràmit. 
8. Torn obert de paraules. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
La presidenta informa que la sessió de la Comissió, com a part del període de proves del 
projecte de videoactes, es gravarà amb imatge i so, però que no es farà servir com a acta.   
 
Així mateix, dona la benvinguda al nou degà de la Facultat d’Economia i d’Empresa, al 
que agraeix l’assumpció de l’encàrrec. Igualment, agraeix la feina a l’anterior degana de 
la Facultat.  
 
La presidenta excusa l’assistència de la vicerectora de Personal Acadèmic i de la 
Secretària General. 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
La presidenta explica que es presenta a aprovació l’acta de la sessió de la Comissió de 2 
de juliol de 2024. 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden 
aprovar l’acta de la sessió de 2 de juliol de 2024. 
 
2. Informe de l’Equip de Govern 
 
2.1. Informe de la presidenta de la Comissió 
 
En relació amb les informacions sobre el Ministeri, la presidenta explica que es va 
publicar al juliol una ordre ministerial en relació amb les pràctiques externes i el 
reconeixement de pràctiques anteriors a l’entrada en vigor de l’obligació de cotització 
d’aquestes. Explica que aquesta ordre modifica una anterior que presentava dubtes 
d’interpretació i que ve a complementar la primera en relació amb les persones que van 
fer pràctiques fa molt de temps i no consta exactament tota la informació sobre el període, 
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la freqüència etc. Afegeix que l’ordre dona l’opció d’establir el període d’inici i final del 
quatrimestre, i que s’entén que és l’opció més favorable per tothom.  
 
Pel que fa a les informacions sobre la Generalitat, explica que, de moment, sembla que la 
nova Consellera mantindrà l’equip del departament, però que encara no se sap si hi hauran 
canvis. Afegeix que tot i que la directora general es va acomiadar en la darrera CPOA, és 
possible que continuï.  
 
Així mateix, explica que quan la directora general va fer balanç, va explicar que en relació 
amb les ordres ECI que estaven pendents havia fet gestions perquè es tiressin endavant 
però que amb els canvis en el Ministeri també s’han aturat i que s’haurà de tornar a insistir. 
Comenta que també va ressaltar la importància de la CPOA, atès que Catalunya és una 
de les CCAA en la qual totes les universitats van a una i que s’hauria de mantenir. 
Comenta que tot i que té avantatges anar junts, en alguns casos aquest fet s’ha utilitzat 
com a argument per tirar endavant acords sobre els quals la UAB tenia molts dubtes. 
També explica que la directora general va posar en valor la feina dels grups de treball, 
explícitament del grup de la formació dual i del grup d’infermeria que va treballar els 
resultats d’aprenentatge. Quant als grups amb el departament d’Educació, va dir que la 
feina és complicada i que malgrat la resistència als canvis dels tècnics d’aquest 
departament, es van fer coses positives.  
 
En relació amb les informacions de la UAB, explica que, pel que fa la matrícula dels 
estudis de grau, tot just s’ha fet la cinquena assignació de juliol, en la qual només es 
demanen places en aquells graus que no han omplert  i que queda configurat el llistat dels 
graus que surtin al setembre. Comenta que explicarà el resultat a la propera sessió de la 
Comissió, i avança que seran 24 titulacions les que tindran places al setembre i que  
sembla que no ha canviat gaire el patró respecte de l’any anterior. 
 
Finalment, pel que fa a la qualitat i a l’acreditació de centres, explica que s’ha rebut 
l’informe favorable de la certificació de l’acreditació del SGIC de la Facultat de Traducció 
i d’Interpretació.  Felicita l’equip del deganat, explica que queden les facultats de 
Medicina i de Veterinària, i diu que aquesta última té la visita del CAE el 21 i 22 
d’octubre. Així mateix recorda que el 4 i 5 de setembre es va fer la visita de l’Escola de 
Doctorat, i que encara no s’ha rebut l’informe previ.  
 
La presidenta obre un torn d’intervencions, i els membres fan diverses aportacions, entre 
d’altres, sobre l’estat de la regulació de les microcredencials; sobre l’apropament la 
proposta del Ministeri de reunir-se amb la conferència de degans en relació amb les ordres 
ECI; sobre la postura de la Facultat d’Educació en contra de la no presencialitat del màster 
en Formació de Professorat d’Educació Secundària Obligatòria i Batxillerat, Formació 
Professional i Ensenyament d’Idiomes, i sobre la possibilitat de transformar cursos en 
microcredencials.    
 
 
2.2. Informe d’altres membres de l’Equip 
 
No hi ha cap intervenció en aquest punt de l’ordre del dia.  
 
3. Formació permanent: 
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3.1. Informe sobre la creació de títols de màster de formació permanent i diplomes, i 
elevació al Consell de Govern per a la seva aprovació. 
 
El cap de la Unitat Tècnica de Programació Acadèmica de l’Escola de Postgrau presenta 
aquest punt de l’ordre del dia i explica els màsters de formació permanent que es 
presenten a informació.  
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
PRIMER. Informar favorablement sobre la creació de títols de màster de formació 
permanent que s'annexen: 
 

• Màster de formació permanent en Gènere i Salut (interuniversitari gestió 
UB) 

• Màster de formació permanent en Optometria Clínica i Tècniques d’Imatge 
en Oftalmologia 

 
SEGON. Informar favorablement sobre la modificació de denominació de títol de 
màster de formació permanent que s’annexa: 
 

• European Master Degree in Surgical Oncology; Reconstructive and Aesthetic 
Breast Surgery, que passa a denominar-se Màster de formació permanent en 
Surgical Oncology; Reconstructive and Aesthetic Breast Surgery. 
 

TERCER. Elevar aquests acords al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau. 
 
3.2. Aprovació dels plans d'estudis de màsters de formació permanent i diplomes, de nova 
creació i de renovació amb modificacions, per delegació del Consell de Govern. 
 
El cap de la Unitat Tècnica de Programació Acadèmica de l’Escola de Postgrau presenta 
aquest punt de l’ordre del dia i explica el plans d’estudis dels màsters de formació 
permanent i dels diplomes d’especialització  que es presenten a aprovació i a modificació. 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
PRIMER. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, els plans d’estudis de 
màsters de formació permanent següents, amb la condició que els òrgans competents 
aprovin el títol corresponent, en els termes que s'annexen: 
 

• Màster de formació permanent en Gènere i Salut (interuniversitari amb 
gestió UB) 

• Màster de formació permanent en Optometria Clínica i Tècniques d’Imatge 
en Oftalmologia 

 
SEGON. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la modificació del pla 
d’estudis del màster de formació permanent següent, amb la condició que els òrgans 
competents aprovin la modificació de títol corresponent, en els termes que 
s'annexen:  
 



5 
 

• Màster de formació permanent en Surgical Oncology; Reconstructive and 
Aesthetic Breast Surgery 

 
TERCER. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la modificació dels plans 
d’estudis dels diplomes d’especialització següents, en els termes que s'annexen:  
 

• Diploma d’especialització en Breast Reconstructive Microsurgery 
• Diploma d’especialització en Sistemes de Gestió de la Qualitat (modalitat 

presencial i virtual)  
 
QUART. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i de Qualitat i el seguiment d’aquests 
acords. 
 
CINQUÈ. Comunicar aquest acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, perquè 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
3.3. Informació sobre cursos d’especialització. 
 
El cap de la Unitat Tècnica de Programació Acadèmica de l’Escola de Postgrau informa 
sobre els cursos d’especialització aprovats per la direcció de l’Escola de Postgrau. 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
PRIMER. Considerar-se assabentada de l’aprovació dels cursos d’especialització 
que s’annexen: 
 

• Introducció a la Llengua i la Literatura Pali 
• Intervencions en Xarxa per a la Promoció de la Salut en Poblacions 

Vulnerables 
• Lideratge i Gestió del Talent en el Sector Turístic 
• Intel·ligència Artificial Aplicada al Sector Turístic 
• Ciberseguretat 
• Introducció a la Cirurgia Robòtica Urològica 

 
SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i de Innovació Docent el seguiment 
de l’acord primer. 
 
TERCER. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
4. Graus  
 
4.1.Informe sobre l’extinció de títols de màster universitari i elevació al Consell de 
Govern per a la seva aprovació.  
 
La presidenta presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que es proposa una 
modificació d’un Erasmus Mundus, el qual es basa en un màster local que també s’ha 
modificat.   
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Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
Primer. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la modificació de la memòria 
del títol de màster universitari següent, en els termes que s'annexen: 
 

• Erasmus Mundus en Educación Internacional en Vacunes / Erasmus Mundus 
in Leading International Vacciology Education 

 
Segon. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i de Qualitat l'execució i el seguiment 
de l’acord primer. 
 
Tercer. Comunicar els presents acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
4.2. Informe sobre l’extinció de títols de màster universitari i elevació al Consell de 
Govern per a la seva aprovació.  
 
La presidenta presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que es presenta a informació 
l’extinció de dos títols de màster.  
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
PRIMER. Informar favorablement sobre la extinció dels títols de màster 
universitari següents: 
 

• Formació de Professorat d’Educació Secundària Obligatòria i Batxillerat, 
Formació Professional i Ensenyament d’Idiomes (Especialitat de 
Matemàtiques) 

• Mediació Familiar i en els àmbits del Dret Privat 
 

SEGON. Elevar l’acord primer al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau. 
 
5. Programes educatius curta durada: Aprovació de micromòduls del curs 2024/2025. 
 
El cap de l’Àrea d’Afers Acadèmics presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica la 
proposta de micromòdul que presenta la Facultat de Biociències.  
 
Els membres de la comissió debaten si la proposta podria tenir la consideració de 
microcredencial. Es recorda que de moment a la UAB els micromòduls s’aproven en el 
marc de l’ECIU, que a mes dels reptes a vegades es necessiten petites formacions, i que 
aquests micromòduls es poden reconèixer. Es comenta que més endavant es modificarà 
la normativa per adaptar-la les regulacions estatals en relació amb els micromòduls i les 
microcredencials. 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
PRIMER. Aprovar la creació de micromòduls del curs 2024-2025, en els termes que 
s’annexen.  
 
SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i de Qualitat l’execució i el seguiment 
d’aquests acords. 



7 
 

 
TERCER. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
6. Afers acadèmics 
 
6.1. Aprovació de reconeixement de Cicles Formatius de Grau Superior per crèdits 
d’estudis de Grau. 
 
El cap de l’Àrea d’Afers Acadèmics presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica la 
proposta d’aprovació de reconeixement de cicles formatius de grau superior de l’Escola 
Eina per al grau en Disseny.  
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
PRIMER. Aprovar el reconeixement de cicles formatius de grau superior per crèdits 
d’estudis de grau, en els termes que s’annexen.  
 
SEGON. Encarregar al vicerectora d’Estudis i de Qualitat l’execució i el seguiment 
de l’acord primer. 
 
TERCER. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
6.2. Rectificació de la concessió de premis extraordinaris del curs 2022/2023, per 
delegació del Consell de Govern.  
 
El cap de l’Àrea d’Afers Acadèmics presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que 
hi ha una rectificació en la concessió de premis extraordinaris del curs 2022-2023 de la 
Facultat de Dret. Comenta que es va atorgar a una persona que ja havia finalitzat els 
estudis i ja havia obtingut el premi extraordinari corresponent en un curs anterior, i que 
s’atorga el premi a la següent persona de la llista.  
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
PRIMER. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la rectificació de la 
concessió dels premis extraordinaris de la titulació del Grau en Dret per al curs 
acadèmic 2022-2023, en els termes que s’annexen. 
 
SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i de Qualitat i el seguiment de l’acord 
primer.  
 
TERCER. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
7. Assumptes de tràmit 
 
No es planteja cap assumpte en aquest punt de l’ordre del dia. 
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8. Torn obert de paraules  
 
La degana de la Facultat de Dret pregunta sobre el criteri pel qual s’atorguen les places a 
les assignacions, atès que s’han trobat amb vint estudiants més estudiants en el grau en 
Criminologia, la qual cosa té implicacions amb la docència, la metodologia, els espais 
etc. La presidenta comenta que es revisarà el procés de petició que s’ha seguit en aquesta 
titulació, que el que es demana als centres és una estimació, que la Generalitat no deixa 
que quedin places per cobrir en els graus, i que no es poden demanar tants estudiants com 
places es disposen perquè sempre hi ha gent que no es matricula o que fa un canvi 
d’estudis etc. Afegeix que amb aquest sistema pot haver desviacions però que és un 
sistema optimitzat. El cap de l’Àrea d’Afers Acadèmics comenta que no es van demanar 
vint places més de la proposta que va fer el centre, i que el nombre d’estudiants 
matriculats de més a Criminologia ara mateix és de vuit persones, tot i que podria ser que 
d’aquí a final de la preinscripció tinguin algun més. Afegeix que aquest any hi ha hagut 
una assignació sobrevinguda al mes de setembre que són els estudiants que venen de 
sistemes educatius estrangers que tenen estudis homologats, i que ha afectat sobretot als 
estudis de grau en Medicina. El degà de la Facultat de Medicina comenta que el nombre 
d’estudiants sobrevinguts suposa un greu problema amb les places als hospitals. La 
presidenta explica que des del Ministeri han assegurat que aquesta retard en l’assignació 
no es tornarà a produir. 
 
El degà de la Facultat de Ciències Polítiques i de Sociologia pregunta pel resultat de les 
enquestes d’estudiants detallat per professors del curs passat, i comenta que només ha 
rebut un resum general. Afegeix que el sistema d’enquestes no funciona perquè no 
permeten treure cap conclusió vàlida, i expressa que s’hauria de canviar el sistema. La 
presidenta explica que hi ha el projecte d’incorporar els resultats de les enquestes del 
professorat disgregat al DATA, que està casi enllestit i que atès que la informació a través 
de pdf és molt farragosa es va decidir no duplicar la informació. La cap de l’Oficina de 
Qualitat Docent afegeix que està previst que en màxim un mes estiguin al DATA. 
Finalment, la presidenta comenta que es farà un seguiment d’aquest tema, que hi ha 
problemàtiques històriques amb les enquestes, que no té a veure només amb com és 
l’enquesta sinó que també té a veure també en com son els estudiants. Afegeix que va 
informar en el darrer Consell de Govern que hi ha un acord que es creï una comissió 
d’enquestes per revisar tot el sistema. Finalment, a demanda de la degana de la Facultat 
de Filosofia i Lletres, la cap l’Oficina de Qualitat Docent comenta que quan estiguin al 
DATA les dades no seran obertes.  
 
A les 10:30 h la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta 
acta. 
 
La secretària         Vist i plau 
          La presidenta 


